
Referat NSBF-bestyrelsesmøde onsdag den 11.12.24 kl. 11:00

Referat

Deltagere: Inge-Dorthe, Merete, Niels og Sofie 

1) Godkendelse af dagsorden: Ja og vi tilføjer et kort punkt om evaluering af juleweekenden

2) Godkendelse af referat fra 3010.2024: Ja 

3) Sct. Poulsmøde torsdag den 23. januar 2025 - beslutning om sted, emner til 
drøftelse mv.: Vi takker ja til tilbud fra Laden. Laden foreslår, at vi sidder omkring borde 
og det vælger vi at afprøve i år. Laden står for opsætning af borde/stole og sikrer at vi kan 
være der. Tidspunktet kl. 19 fastholdes og Inge-Dorthe tager ordstyrerrollen som sidst. 
Mulige emner til drøftelse sendes til politikerne umiddelbart inden mødet. Vi vendte 
muligheden for at drøfte fx lokalplan, ladestandere og lejeboliger på Nordøen, men 
bestyrelsen sender evt. nye drøftelsespunkter til Inge-Dorthe inden næste møde.

4) Badebro - Samsø Kommune spørger, om vi ønsker sagen behandlet ang. flytning 
af inderste sektion. Vi ønsker at fastholde ansøgningen om badebroens forlængelse ud i 
vandet (v. flytning af inderste sektion), men sideløbende følger vi op på om det indhentede
tilbud stadig holder, eller om der skal skaffes yderligere finansiering på anden vis.    

5) Borgerstue - Niels og Jette fortæller om status og næste skridt. Niels og Jette har 
holdt møde med Frivilligcentret, som gerne vil støtte op om projektet. Konkret vil de hjælpe
med at lave flyers. På baggrund af erfaringer fra lignende projekter foreslår de, at man 
lægger arrangementerne søndage, hvilket vi gerne vil afprøve. Første dato er dog fastsat 
til onsdag d. 8. januar 2025. Vi laver et opslag på Facebook med ”Sæt kryds i kalenderen”.

6) Medlems- og kontingentsystem - opfølgning på punktet fra forrige møde: Vi har 
besluttet at rulle medlemssystemet Min Forening tilbage. Bestyrelsen har forsøgt at læse 
op på GDPR-lovgivningen vedr. foreningers brug af medlemmernes data og på baggrund 
heraf laves et nyt, men simpelt ark med medlemsoplysninger, som startes op ved 
generalforsamlingen 2025. Opkrævning af kontingent vil herefter ske ved besked via mail, 
indrykning i Samsø Posten og fysisk ved generalforsamlingen i marts.  

7) Arbejdsskadeforsikring - opfølgning på tidligere drøftelse: 
Arbejdsskadeforsikringen fastholdes, men vi følger op på om den omfatter både 
bestyrelse, borgerforeningens medlemmer og evt. ikke-medlemmer, som udfører arbejde 
for os. Forsikringsperioden løber fra april til april, så dette afklares inden næste periode.    

8) Relevant nyt fra arbejdsgrupper (Ballebjerg, badebroen, byhaven, lejrpladsen, 
vinterbadere, lokalplan) Der er ikke nyt fra arbejdsgrupperne, men vi har kigget på vores 
tilbud på hjertestarteren, som indeholder mulighed for at bestille kurser til mindre grupper. 
Merete undersøger muligheden for at afholde 1-2 kurser i Nordby.
Derudover vendte vi Jul på nordøen, som evalueres af de forretningsdrivende, som deltog.
Dog vil bestyrelsen gentænke arrangementet og tidspunktet for juletræstændingen, hvis 
det skal afholdes i de kommende år.  

9) Dato for møde i januar og evt. forplejning: Fredag d. 10. januar kl. 11


